
Protokół Nr 3.14

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 18 grudnia 2014 roku w godzinach 1330– 1410

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
20 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 18.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Irena Markowska i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji Pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia Komisji do projektów uchwał:.

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,  

3) w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w roku 2015,

4) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta
Ełku,

6) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  23  grudnia  2014  r.
i dotyczących prac Komisji.

4. Przyjęcie raportu z realizacji  „Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta
Ełku na lata 2008-2018” za rok 2013.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc na wstępie przywitał przybyłych na posiedzenie;

radnych,  Prezydenta  Miasta,  Sekretarza  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie
zapoznał zebranych z propozycją porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Koc zgłosił wniosek, by w pkt. 3. z proponowanego
porządku obrad - Opinia Komisji do projektów uchwał nie omawiać projektów pod nr 4-6,
gdyż nie dotyczą one merytorycznie prac Komisji.
Członkowie  Komisji  jednomyślnie;  w  głosowaniu  jawnym  –  12  głosami  „za”  przyjęli
proponowany porządek obrad jw. z wnioskowaną zmianą.
 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.



Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli
protokół Nr 2.2014 z dnia 10 grudnia 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3
1  i  2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027, który zawiera zmianę:
W załączniku Nr 1 do uchwały dokonuje się zmiany w roku 2014, w tym:
1. Zwiększa się dochody bieżące 2014 r. o kwotę 227 211 zł, w tym z tytułu: 
      subwencji – 206 968 zł i dotacji na zadania własne z zakresu pomocy społecznej 
     20 243 zł,
2. Zwiększa się wydatki 2014 r. o kwotę 365 730 zł, w tym:    
    a) zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 294 252 zł (na realizację projektu: 
         „Przyjazne e-urzędy na Warmii i Mazurach” – 4 182 zł, na wydatki oświaty 173 262 zł, 
        świetlice szkolne – 1 000 zł, dotację dla ECK w Ełku – 172 286 zł, na realizacje projektu
       „Jaśniejsze sąsiedztwo” - 3 522 zł, zmniejsza się wydatki bieżące Straży Miejskiej 
       o kwotę 60 000 zł),
     b) zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 71 478 zł (zmniejsza się wydatki 
          majątkowe na: realizację projektu „Jaśniejsze sąsiedztwo” o kwotę 3 522 zł, 
          zagospodarowanie terenów komunalnych – 6 500 zł,  zwiększa się wydatki na: zakupy 
         inwestycyjne w stołówkach szkolnych – 15 000 zł, plażę miejską na os. Jeziorna 
        – 6 500 zł, zakupy inwestycyjne Straży Miejskiej – 60 000 zł),   
3. Zmniejsza się przychody budżetu 2014 o kwotę 138 519 zł z tytułu spłat pożyczek 
     udzielonych - 1 390 000 zł (ECK w Ełku – spłata przełożona na rok 2015) 
    raz zwiększenia przychodów z tytułu wolnych środków o kwotę 1 528 519 zł.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił następnie projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Ełku na 2014 rok w części merytorycznie dotyczącej prac Komisji: 
I)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Strategii  i
Rozwoju:
1. Projekt: „  Rozwój turystyki transgranicznej w Ełku i Alytusie  ” – dział 630 rozdział 63003
Zmiana polega na zwiększeniu kwot planu w paragrafach wynagrodzenia osobowego (§ 4017
i 4019), składek na ubezpieczenie społeczne (§ 4117 i 4119) oraz składek na fundusz pracy
(§ 4127  i  4129).  Celem  zmiany  jest  umożliwienie  maksymalnego  wykorzystania
dofinansowania ze środków unijnych płac pracowników zatrudnionych przy Projekcie. Środki
na  zwiększenie  w  ww.  paragrafach  pochodzą  z  nie  wykorzystanych  kwot  w paragrafach
zakupów materiałów i wyposażenia (§ 4217 i 4219).
V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji,
Sportu i Kultury:
Zwiększenie dotacji dla ECK w Ełku – dział 921 rozdział 92113 § 2480 o kwotę 172 286 zł.
W wyniku kontroli Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego Urzędu
Marszałkowskiego  Województwa  Warmińsko  –  Mazurskiego  realizacji  projektu
„Modernizacja budynku ECK oraz wyposażenie w kino” na ECK nałożono korektę finansową
w kwocie w kwocie 126.286 zł oraz 46.000 zł odsetek.
Źródło finansowania: wolne środki.
VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
2. Plaża Miejska na os. Jeziorna w Ełku dział 926 rozdział 92604 § 6050
Wprowadzenie do budżetu Miasta Ełku na 2014 rok zadania inwestycyjnego i przeznaczenie
na ten cel kwoty 6 500 PLN.
W  związku  z  upływem  w  dniu  9  grudnia  2014  roku  ważności  pozwolenia  na  budowę
proponuje  się  rozpoczęcie  prac  z  powołaniem  kierownika  budowy  i  wyznaczeniem
geodezyjnym obiektu przewidzianego do ewentualnego wykonania w roku 2015 chodnika
łączącego ul. Św. Franciszka z promenadą nad Jeziorem Ełckim. 
Wywiązała się dyskusja.



Radny Michał Tyszkiewicz zwrócił uwagę, by szczegółowiej rozpisać na co wydatkowane
zostaną środki. W pkt. I brakuje w ogóle kwot.

Radny Tomasz Przekop – jeśli ponownie wprowadzamy do budżetu zadanie inwestycyjne
–  Plaża  Miejska  na  os.  Jeziorna  to,  czy  będziemy mogli  sięgnąć  po  środki  zewnętrzne?
Dobrze byłoby, by Prezydent wskazał źródło dofinansowania.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jest gotowy projekt budowlany, zostały złożone
wnioski, ale konkurs się nie odbył. Można tutaj sięgnąć również do ZIT, to nie musi zostać
tak  wprost  zapisane.  Czekamy  na  ogłoszenie  konkursów.  Nie  chcielibyśmy  tego  zdania
wykonywać z własnych środków.
 Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  wydatki  Wydziału  Promocji  i  Kultury  –  chciałby  się
dowiedzieć czegoś więcej odnośnie korekty finansowej w kwocie w kwocie 126.286 zł oraz
46.000 zł odsetek.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  wczoraj  na  Komisji  Oświaty,
Kultury  i  Rodziny  Pan  Waldemar  Pieńkowski,  który  jest  odpowiedzialny  za  przetargi  i
zamówienia publiczne wyjaśnił szczegółowo, co zakwestionowała przeprowadzone kontrola.
Chcemy to jak najszybciej zapłacić, gdyż naliczane są odsetki. Naszą ideą jest zapłacenie, ale
będziemy próbowali dochodzić zwrotu tych środków w różnych miejscach. Chcemy te środki
odzyskać.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3
głosach „wstrzymujących” zaopiniowali  pozytywnie projekt  uchwały   w sprawie   zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2014-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  przy  0  głosach
„przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie
zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2014 rok. 

Radny Robert Klimowicz powiedział, że ma uwagę kwestii technicznej – czy nie należałoby
wpierw głosować opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta a później do
prognozy wieloletniej?

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  –  zostało  to  już  wcześniej  rozstrzygnięte  i  takie
głosowanie jest prawidłowe.

3)  Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia
Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2015 – co roku
taki program jest przyjmowany. Tutaj musieliśmy poprawić jeden z zapisów, gdyż został on
zakwestionowany przez nadzór Wojewody.

Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji Pozarządowych Maciej Juchniewicz -
Wojewoda  Warmińsko-Mazurski  w  Rozstrzygnięciu  nadzorczym  stwierdził  nieważność
w całości uchwały nr XLVIII.451.2014 Rady Miasta Ełku z dnia 29 października 2014 r. w
sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu Miasta Ełku z organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego
(Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w załączeniu).

W związku  z  tym  opracowany  został  projekt  uchwały  rocznego  programu  współpracy
uwzględniający w/w rozstrzygnięcie Wojewody.

Zgodnie z art. 5a  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie (Dz. U. z 2003 r. Nr 96, poz. 873 z późn. zm.) Rada Miasta Ełku corocznie
przyjmuje uchwałę w sprawie przyjęcia  rocznego programu współpracy samorządu miasta
Ełku  z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego.

Ełcki  Program  Współpracy  określa  zasady  współpracy  finansowej  i  niefinansowej,
w szczególności zadania i kwoty na realizację zadań własnych samorządu miejskiego w Ełku
przez podmioty określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
(otwarty konkurs ofert); priorytetowe działania dotyczące współpracy oraz zespoły doradcze



i  opiniujące  złożone  z  przedstawicieli  organizacji  pozarządowych,  radnych  Rady  Miasta
w Ełku i pracowników Urzędu Miasta w Ełku.

Przyjęcie  Ełckiego  Programu  Współpracy  przez  Radę  Miasta  w  Ełku  warunkuje
opracowanie  i  przyjęcie  Zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  sprawie  szczegółowej
procedury zlecenia realizacji zadań samorządu w roku i ogłoszenie otwartego konkursu ofert.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 15 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”
i 1 głosie „wstrzymującym”zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  przyjęcia
Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2015.

4) Przewodniczący Komisji Andrzej Koc poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, w głosowaniu wzięło udział
14 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”
i  3  głosach  „wstrzymujących”zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027.

5) Komisja zapoznała się z projektem uchwały  zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku.

6) w pkt. Inne uchwały z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 23 grudnia 2014 r.
i dotyczące prac Komisji – Komisja nie omawiała i nie opiniował innych projektów.

Do punktu  4
Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Katarzyna  Podlecka  omówiła  raport

z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008-2018”
za rok 2013.
Zgodnie z uchwałą Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku w
sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata
2008 –  2018” oraz uchwałą Nr XX.181.2012 Rady Miasta Ełku z dnia 29 maja 2012 roku
zmieniającą uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku w
sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Miasta  Ełku na  lata
2008 – 2018”,  Wydział Polityki  Społecznej  Urzędu Miasta Ełku dokonał corocznej oceny
realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata  2008 –
2018” w 2013 roku, na podstawie danych posiadanych przez Wydział oraz uzyskanych od
instytucji  i  organizacji  realizujących  politykę  społeczną  w naszym mieście   (szczegóły w
raporcie).
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego raportu, w głosowaniu wzięło
udział 15 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 15 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie raport z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku
na lata 2008-2018” za rok 2013.
  
Do punktu  5

 Radny Tomasz Przekop zwrócił się w kwestii, by przybliżyć, jaka jest obecnie sytuacja
Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – Dyrektor MOSiR złożył wypowiedzenia, trwa w
tej chwili kontrola, wnioski z tej kontroli zostaną przedstawione. Kontrolowany jest cały obszar
funkcjonowania MOSiR, ze szczególnym uwzględnieniem funduszu świadczeń socjalnych. Na
początku przyszłego roku będziemy rozważali ogłoszenie konkursu na stanowisko Dyrektora
i głównej księgowej.



Radny Tomasz Przekop – czy w związku z tym, że trzeba zapłacić korektę finansową w
kwocie 172 tys w przypadku ECK, czy przewiduje się przeprowadzenie kontroli i audytu w tej
jednostce?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  – z pewnością  i  my będziemy to kontrolowali.
Potrzebna byłaby kontrola związana z zamówieniami publicznymi, czy te błędy można było
wyeliminować na etapie postępowania przetargowego.

Radny Tomasz Przekop – czy w związku z uchwałą Rady Miasta o utworzeniu Gimnazjum
Sportowego zostały już poczynione jakieś formalne działania?

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – czekamy na informację zwrotną, czy
został zatwierdzony statut szkoły. Natomiast w lutym-marcu 2015 roku, dyrektorzy szkół  będą
budowali strukturę organizacyjną i będzie też odniesienie kadrowe i rzeczowe.

Przewodniczący Komisji Andrzej Koc zwrócił się z prośbą do członków Komisji, by na
następnie posiedzenie przygotowali propozycje do planu pracy. 
Ponadto  informacja  do  członków  Komisji,  że  posiedzenia  Komisji  będą  się  rozpoczynały
o godz. 13.45.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

